Following the questions of clarification formulated by some tenderers, we bring you the following responses:

Question 1:

The link https://data.wahooas.org/tenders/tenders/list  does not display the event for the subject Tender. Can we submit our quotation via email?

Response 1

Please ensure that you have a good connection and submit your bid by the deadline to the address indicated in the request for quotation.
No other form of submission is accepted
Please refer to the guide attached to this answer to submit your bid.

Question 2, 3, 4, 5 and 6:

2. Are you referring to a pendulum clock for line item 2 in the attached file?
3. What material should we use for the Scarf (line item 3 in the attached file)? What is the size for the Scarf?
4. What is the size of the Document Folder (line item 6 in the attached file)? 
5. What is the size of the Notebook (line item 8 in the attached file)?
6. What is the size of the Diary shown in the Souvenir picture (line item 9 in the attached file)? We need specifications for other items in the Souvenir box. e.g., what size of USB are we providing? What capacity of powerbank are to provide?

Response 2, 3, 4, 5 and 6

See the summary of detailed specifications for all items with the two specific image files attached (document holders and notebooks)

Question 7:

Currency for Bid?

Response 7

The offer must be presented in FCFA

NB: In order to allow bidders to take into account the clarifications made please note that the deadline for submission of bids originally scheduled for Thursday, November 17, 2022 at 12:00 pm GMT is postponed to Tuesday, November 22, 2022 at 12:00 pm GMT



Faisant suite aux questions d’éclaircissements formulées par certains soumissionnaires, nous vous apportons les éléments de réponses ci-après :

Question 1 :

Le lien https://data.wahooas.org/tenders/tenders/list  n'affiche pas l'événement pour le sujet 
Appel d'offres. Pouvons-nous soumettre notre offre par courriel ?

Réponse 1

Veuillez-vous assurer que vous disposez d’une bonne connexion et soumettre votre offre avant l’heure limite à l’adresse indiquée dans la demande de cotation.
Aucune autre forme de soumission n’est acceptée.
Veuillez consulter le guide en annexe de la présente réponse pour soumettre votre offre.

Question 2, 3, 4, 5 et 6 :

2. Faites-vous référence à une horloge à balancier pour la ligne 2 dans le fichier joint ?
3. Quel matériau devons-nous utiliser pour l'écharpe (ligne 3 du fichier joint) ? Quelle est la taille de l'écharpe ?
4. Quelle est la taille du porte-documents (ligne 6 du fichier joint) ? 
5. Quelle est la taille du carnet de notes (ligne 8 du fichier joint) ?
6. Quelle est la taille de l'agenda illustré sur la photo souvenir (ligne 9 du fichier joint) ? Nous avons besoin de spécifications pour d'autres articles de la boîte à souvenirs. Par exemple, quelle taille de clé USB fournissons-nous ? Quelle capacité de powerbank devons-nous fournir ?

Réponse 2, 3, 4, 5 et 6

Voir la synthèse des spécifications détaillées de l’ensemble des items avec les deux fichiers d’images spécifiques joints (portes documents et notes books)

Question 7 :

Monnaie de l'offre?

Réponse 7

L’offre doit être formulée en FCFA

NB : Afin de permettre aux soumissionnaires de prendre en compte les clarifications apportées bien vouloir noter que la date limite de soumission des offres initialement prévu le pour le jeudi 17 novembre 2022  à 12 h 00 pm GMT est reporté au mardi 22 novembre 2022 à 12 h 00 pm GMT.

